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Od:
Odesláno: čtvrtek 25. dubna 2024 12:09
Komu:
Předmět: Dotaz podle zákona č. 106/1999 Sb.
Podepsáno:

Vážený pane ,  v ustanovení § 144 odst. 1 písm. g) zákona č. 561/2004 Sb., o předškolním, základním, středním, vyšším odborném a jiném vzdělávání (školský zákon), ve znění pozdějších předpisů, se uvádí, že do rejstříku škol a školských zařízení se zapisuje označení místa, kde se uskutečňuje vzdělávání nebo školské služby. Aby mohlo být dané místo poskytovaného vzdělávání nebo školských služeb do rejstříku škol a školských zařízení zapsáno, musí být zároveň žádost o jeho zápis doložena relevantními doklady vyžadovanými dle § 147 odst. 1 písm. g) a h) školského zákona, tj. doklady osvědčujícími vlastnické nebo užívací právo právnické osoby k prostorám, kde bude uskutečňováno vzdělávání nebo školské služby, a stanovisky orgánu ochrany veřejného zdraví a stavebního úřadu, ze kterých by vyplývalo, že příslušné prostory lze užívat pro navrhovaný účel, včetně údaje o nejvyšším počtu osob, které lze v těchto prostorách vzdělávat nebo jim poskytovat školské služby.  Z uvedeného tedy lze tedy dovodit, že do rejstříku škol a školských zařízení lze zaspat pouze taková místa, ke kterým lze doložit uvedenou dokumentaci. Předpokladem pro řádné doložení takových dokladů je tedy skutečnost, že právnická osoba vykonávající činnost školy nebo školského zařízení (dále jen "škola") má daný objekt svěřen do užívání dlouhodobě a kontinuálně a tento objekt slouží primárně pro účely soustavné vzdělávací činnosti nebo poskytování školských služeb. Doba oprávnění k užívání by měla být vždy minimálně v délce jednoho roku. K některým vyjmenovaným prostorům by ani nebylo reálně možné získat potřebná závazná stanoviska orgánu ochrany veřejného zdraví a stavebního úřadu.  V případech, kdy například tělesná výchova je realizována ve sportovních zařízeních (ať již se jedná o tělocvičnu, sportovní hřiště, plavecký bazén apod.), ke kterým nemá škola založeno užívací právo trvalého charakteru, například formou nájemní smlouvy nebo smlouvy o výpůjčce, ale jen krátkodobě na určité časové úseky, například formou dohody o využívání objektu v daných dnech a hodinách, by mělo stačit tento způsob zajištění výuky ošetřit v rámci provozního řádu školy a seznámit s ním zákonné zástupce žáků.  S pozdravem a přáním hezkého dne  
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Dobrý den,  
 
Dovoluji si podat dotaz podle zákona č. 106/1999 Sb. o svobodném přístupu k informacím.  
 
Jsou „Místa poskytovaného vzdělávání nebo školských služeb“, která mají být zapsána v rejstříku škol a školských 
zařízení rovněž následující místa?  
 
V případě všech uvedených prostor se jedná o prostory mimo budovu školy.  Všechna uvedená místa jsou 
kolaudována řádně jako sportoviště či kulturní sály. V některých případech se jedná o pravidelné a v některých 
případech nepravidelné aktivity za předpokladu, že má škola řádnou smlouvu o pronájmu uvedených prostor. 

 Tělesná výchova 
o Hala pro míčové sporty 
o Multifunkční sportovní prostory (badminton, jóga) 
o Venkovní hřiště 
o Fitcentrum pro kruhový trénink 
o Bazén 
o Zimní stadion  

 Kulturní a dramatická výchova 
o Kulturní sál (nacvičování divadla) 
o Taneční sál (taneční lekce) 

 
S uctivým díky a pozdravem  
 

 
 

 
 

 


